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Kommunstyrelsen    

Plats och tid 
 
 
Ajournering 

Sammanträdesrum 1 och Teams  
Måndag 14 juni 2021 kl. 10:00  - 16:30 
 
Kl. 12:15-13:00 

 
Utses att justera 
 

 
Nicklas Johansson 

Justeringens plats 
och tid 

Förvaltningsbyggnaden, 2021-06-16, kl.15:00 
 
 

Anslagstid 2021-06-16—2021-07-08  

Underskrifter Sekreterare  
________________________ 
Maria Landström 

Paragraf §166 - §194  

 Ordförande  
________________________ 
Birgitta Larsson 

 Justerande  
________________________ 
Nicklas Johansson 
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Kommunstyrelsen    

Närvaro vid Kommunstyrelsens sammanträde 2021-06-14 
 
Ordinarie Namn Parti Beslut i 

§§ 
Närvarande 
Klockan Anmärkning 

Ordförande Birgitta Larsson S 166–194   

Vice 
ordförande Henrik Ölvebo MP    

2:e vice 
ordförande Jeanette Wäppling V 166–194   

Ledamot Karl-Erik Taivalsaari V 166–194   

Ledamot Magnus Johansson S 166–192, 
194  Jäv § 193 

Ledamot Maria Åhlén S 166–194   

Ledamot Mats Rantapää S 166–194   

Ledamot Lars Alriksson M 166–194  Teams 

Ledamot Benny Blom M    

Ledamot Paula Palmqvist SD 166–194  Teams 

Ledamot Nicklas Johansson SJVP 166–194  Teams 

Ledamot Pernilla Fagerlönn V 166–194  Teams till 12:15. 

Ledamot Sanna Nilsson Ylitalo MP    
 

Ersättare Namn Parti Beslut i 
§§ 

Närvarande 
Klockan Anmärkning 

Ersättare Jan-Anders Perdal V    

Ersättare Johannes Reinfors V    

Ersättare Hanna Falksund MP    

Ersättare Stefan Ovrell MP 166–194  Teams. Ers. Henrik Ölvebo 

Ersättare Mattias Liinanki MP    

Ersättare Steve Ärlebrand S 167–194 11:45-16:30 Ers. Sanna Nilsson Ylitalo 

Ersättare Monica Eriksson 
Norberg S    

Ersättare Stefan Kostenniemi S    

Ersättare Frank Öqvist S    

Ersättare Eric Palmqvist SD    

Ersättare Margareta 
Henricsson SJVP    

Ersättare Kjell Hansson M    

Ersättare Mikael Lundberg M 166–194  Teams. Ers. Benny Blom 
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Kommunstyrelsen    

Övriga 
deltagare Namn Anmärkning/närvarande 

Kommun-
sekreterare Maria Landström §§ 166–194 

Kommun-
direktör Monica Flodström §§ 166–194 

Ekonomichef Gun Nilsson §§ 170, 191  

Förvaltnings
chef Alexander Kult § 170 

Förvaltnings
chef Sara Källgarn § 170 

Förvaltnings
chef Eva Martinsson § 170 

Förvaltnings
chef Annette Viksten Åhl §§ 170, 171 

Ordförande 
socialnämnd Johannes Sundelin § 171 

Enhetschef Mats Ryen § 172 

Arbetsmarkn
adssamordn
are 

Mikael Eriksson § 172 

Hälsoutveckl
are 

Märit Engman  
Hansson § 173 

SKR Bengt-Olof Knutsson § 191 
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Kommunstyrelsen    

Innehållsförteckning 
 
§ 166 6 

Godkännande av dagordning 

§ 167 7 
Delgivningar 

§ 168 8 
Delegationsbeslut 

§ 169 9 
Kurser/konferenser samt återkoppling 

§ 170 10 
Budgetuppföljning och KS till förfogande 

§ 171 12 
Fördjupad redovisning avdelningen för bistånd 

§ 172 14 
Uppföljning 2021 Kommunala aktivitetsansvaret (KAA) och delegationen för unga 
och nyanlända i arbete (DUA) 

§ 173 15 
Rapport Hållbar hälsa i förskolan 

§ 174 17 
Upphandling - Renhållning, Transport av hushålls, verksamhets- och överstort 
avfall till förbränningsanläggning 

§ 175 18 
Tillsättning av tillförordnad förvaltningschef 

§ 176 19 
Styrsystem för internkontroll 

§ 177 20 
Skolskjuts till gymnasieelever boende längs Nikkaluoktavägen 

§ 178 22 
Medborgarinitiativ - Re-bygg 

§ 179 25 
Val av ägarrepresentant till Inera AB 

§ 180 26 
Friköp tomträtten Gällivare 12:495 

§ 181 28 
Utrustning till kök och matsal i Älvens nya förskola 

§ 182 30 
Överlåtelse del av Gällivare 22:24, östra området 
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Kommunstyrelsen    

§ 183 32 
Ersättning kommunal infrastruktur västra Malmberget 

§ 184 34 
Äskande för flytt och nyanläggning av busshållplatser 

§ 185 36 
Kommundirektörens rapport 

§ 186 37 
Information till kommunstyrelsen från de kommunala råden, samt övrig aktuell 
information 

§ 187 38 
Ärendeuppföljning 

§ 188 39 
Motion av Kjell Hansson (M), Eva Alriksson (M), Monica Nordvall-Hedström (M), 
Dick  Sundström (M), Lars Alriksson (M), Paula Palmqvist (SD), Eric Palmqvist (SD), 
Mia  Feldenius (SD), Rory Blom (SD), Anneli Isaksson (MV), Fredric Olofsson (MV), 
Nicklas  Johansson (NS) och Margareta Henricsson (NS) angående HLR utbildning 
för personalen inom vården i Gällivare kommun 

§ 189 41 
Motion av Marina Eriksson (M), Eva Alriksson (M), Lars Alriksson (M) och Monika 
Nordvall Hedström (M) angående sjuksköterskor anställda på särskilda boenden 

§ 190 43 
Motion av Kjell Hansson (M), Eva Alriksson (M), Monica Nordvall-Hedström (M), 
Dick  Sundström (M), Marina Eriksson (M) och Lars Alriksson (M) angående 
badhusparkering i parken vid badhuset 

§ 191 45 
Information om utvecklad budgetprocess – resursfördelning baserad på 
verksamhetens prislappar 

§ 192 47 
Intyg om firmatecknare 

§ 193 48 
Upplåtelse av mark genom anläggningsarrende, del av Robsam 1:3 

§ 194 50 
Upphandling - Vinterväghållning/snöröjning på landsbygden inom Gällivare 
kommun,  ramavtal 

 
 
 
 
 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  6  (51) 
   
 
 

2021-06-14  
   

 
 

   
  

 

Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 166 
 
Godkännande av dagordning 
Dnr KS/2021:15 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att godkänna dagordningen med följande förändring: 
 
att ärendet Antagande detaljplan för Höken 6,8 och 9 m.fl. lyfts ut. 
 
Ärendebeskrivning 
Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen godkänner dagordningen. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 167 
 
Delgivningar 
Dnr KS/2021:17, KS/2021:30, KS/2021:320, KS/2021:361, KS/2021:391, KS/2021:412, 
KS/2021:413, KS/2021:415, KS/2021:42, KS/2021:428, KS/2021:431, KS/2021:432, 
KS/2021:433, KS/2021:439, KS/2021:445, KS/2021:449, KS/2021:457, KS/2021:464, 
KS/2021:486, KS/2021:49, KS/2021:51, KS/2021:53, KS/2021:33, KS/2021:487 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att revisionsrapporten ”Uppföljande granskning av barn och unga - handläggning och 
dokumentation, samt slutdokument” lyfts ut och delges vid kommunstyrelsens 
sammanträde 13 september, 
 
att i övrigt godkänna upprättad rapport anmälda delgivningar. 
 
Ärendebeskrivning 
Anmälda delgivningar. 
 
Förslag till beslut 
Stöd- och utvecklingsförvaltningen föreslår kommunstyrelsen besluta 
 
att godkänna upprättad rapport anmälda delgivningar. 
 
Underlag 

1. Rapport. 
 
Yrkande 
Stefan Ovrell (MP) yrkar 
 
att revisionsrapporten ”Uppföljande granskning av barn och unga - handläggning och 
dokumentation, samt slutdokument” lyfts ut och delges vid kommunstyrelsens 
sammanträde 13 september, 
 
att i övrigt godkänna upprättad rapport anmälda delgivningar. 
 
Propositionsordning  
Ordförande ställer Stefan Ovrells förslag till beslut under proposition. Efter gjorda 
propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat föreslå kommunstyrelsen 
besluta i enlighet med Stefan Ovrells förslag. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 168 
 
Delegationsbeslut 
Dnr KS/2021:18, AlkT/2021:2, INK/2020:18, INK/2020:97 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att godkänna rapporten över delegationsbeslut. 
 
Ärendebeskrivning 
Anmälda delegationsbeslut. 
 
Förslag till beslut 
Stöd- och utvecklingsförvaltningen föreslår kommunstyrelsen besluta 
 
att godkänna rapporten över delegationsbeslut. 
 
Underlag 

1. Rapport. 
 
Yrkande 
Jeanette Wäppling (V) yrkar i enlighet med stöd- och utvecklingsförvaltningens förslag 
 
att godkänna rapporten över delegationsbeslut. 
 
 
 
 
  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  9  (51) 
   
 
 

2021-06-14  
   

 
 

   
  

 

Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 169 
 
Kurser/konferenser samt återkoppling 
Dnr KS/2021:19 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att lägga ärendet till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Anmälda kurser/konferenser. 
 
Vid kallelsen utskick föreligger inga anmälda kurser/konferenser. 
 
Yrkande 
Karl-Erik Taivalsaari (V) yrkar 
 
att lägga ärendet till handlingarna. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 170 
 
Budgetuppföljning och KS till förfogande 
Dnr KS/2021:16 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att lägga informationen med godkännande till handlingarna, 
 
att ungdom-, fritid- och kulturförvaltningen återkommer till kommunstyrelsen i september 
med en fördjupad redovisning om budget i balans. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen har beslutat att som stående punkt på dagordningen ta upp information 
angående budgetuppföljning.  
 
Uppföljning sker per april.  
 
Gun Nilsson, ekonomichef informerar om: 
Kommunstyrelsen  
Årsprognos +-0. 
Stöd- och utvecklingsförvaltningen 
Årsprognos -1 Mkr. 
Övrgripande 
Årsprognos -8 750 tkr. 
 
Alexander Kult, förvaltningschef, samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen informerar 
om: 
Årsprognos -2 Mkr. 
 
Alexander Kult, tf. förvaltningschef, miljö-, bygg- och räddningsförvaltningen informerar 
om: 
Årsprognos +300 tkr. 
 
Sara Källgarn, förvaltningschef, ungdoms-, fritids- och kulturförvaltningen informerar om: 
Årsprognos -1,5 Mkr. 
 
Eva Martinsson, förvaltningschef, barn- och utbildningsnämnden informerar om: 
Årsprognos +2 450 tkr. 
 
Annette Viksten Åhl, förvaltningschef, socialförvaltningen informerar om: 
Årsprognos -7 Mkr. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

Underlag 
1. Driftbudgetuppföljning perioden jan-april 2021.  
2. RFB prognos. 
3. Tertialrapport investeringar. 
 
Yrkande 
Pernilla Fagerlönn (V) yrkar 
 
att lägga informationen med godkännande till handlingarna, 
 
att ungdom-, fritid- och kulturförvaltningen återkommer till kommunstyrelsen i september 
med en fördjupad redovisning om budget i balans. 
 
 
 
  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  12  (51) 
   
 
 

2021-06-14  
   

 
 

   
  

 

Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 171 
 
Fördjupad redovisning avdelningen för bistånd 
Dnr KS/2021:249 
 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att kommunstyrelsen får en fördjupad budgetredovisning kring avdelningen för bistånd i 
oktober 2021. 
 
Reservation 
Lars Alriksson (M) reserverar sig skriftligt mot beslutet till förmån för eget lagt förslag,  
bilaga 1. 
 
Ärendebeskrivning 
Vid kommunstyrelsens sammanträde 11 januari 2021 beslutades att socialnämnden 
återkommer till kommunstyrelsen 22 februari 2021 med en fördjupad redovisning vad 
gäller avdelningen för bistånd. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2021-02-22 att få en fördjupad redovisning kring avdelning 
för bistånd till kommunstyrelsens sammanträde 14 juni 2021. 
 
Annette Viksten Åhl, förvaltningschef och Johannes Sundelin, ordförande, socialnämnden, 
informerar om: 
 
Prognos -20 Mkr. 
Arbete pågår med omfördelning inom förvaltningen. 
 
Underlag 

1. Presentation. 
2. Kommunstyrelsen 2021-02-22 § 31. 

 
Yrkande 
Lars Alriksson (M) yrkar 
 
att kommunstyrelsen ur ett uppsiktsperspektiv uppdrar till PwC att göra en fördjupad 
undersökning av socialnämndens/socialförvaltningens hantering av LVU-ärenden hösten 
2020 och våren 2021. 
 
Maria Åhlén (S) yrkar 
 
att tacka för informationen, 
 
att kommunstyrelsen får en fördjupad budgetredovisning kring avdelningen för bistånd i 
oktober 2021. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

 
Propositionsordning  
Ordförande ställer Lars Alrikssons förslag mot Maria Åhléns förslag till beslut under 
proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat 
i  
enlighet med Maria Åhléns förslag. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 172 
 
Uppföljning 2021 Kommunala aktivitetsansvaret (KAA) och delegationen för unga och 
nyanlända i arbete (DUA) 
Dnr KS/2020:635 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att godkänna målet med att minst 75 % av individerna inskrivna i KAA ska återgå till  
gymnasiestudier/arbete/annan utbildning/annan arbetsmarknadsåtgärd, 
 
att redovisning av KAA sker en gång per år i september. 
 
Ärendebeskrivning 
Målgruppen 16–20 år som inte läser på gymnasiet ingår i KAA och är en del i DUA-
överenskommelse, som är en överenskommelse mellan Arbetsförmedlingen och 
kommunerna Kiruna, Gällivare, Jokkmokk, Pajala samt Lapplands kommunalförbund. För 
Gällivare kommuns del ingår i DUA:s arbets- och styrgrupp representanter från AME (EC, 
KAA,  
integration) samt från socialförvaltningens biståndsenhet. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2021-11-30 att godkänna målet med att minst 75 % av  
individerna inskrivna i KAA ska återgå till gymnasiestudier/arbete/annan utbildning/annan 
arbetsmarknadsåtgärd, samt att redovisning av KAA sker två gånger/år, i juni och  
november. 
 
Mats Ryen, enhetschef och Mikael Eriksson, arbetsmarknadssamordnare föredrar ärendet. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Inga konsekvenser. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Inga konsekvenser. 
 
Underlag 

1. Presentation. 
2. Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 321. 

 
Yrkande 
Magnus Johansson (S) yrkar med instämmande av Mikael Lundberg (M) 
 
att godkänna målet med att minst 75 % av individerna inskrivna i KAA ska återgå till  
gymnasiestudier/arbete/annan utbildning/annan arbetsmarknadsåtgärd, 
 
att redovisning av KAA sker en gång per år i september. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 173 
 
Rapport Hållbar hälsa i förskolan 
Dnr KS/2019:485 
 
 
 
Kommunstyrelsen besluta 
 
att godkänna redovisningen av rapporten. 
 
Ärendebeskrivning 
Projekt Hållbar hälsa i förskolan har pågått från augusti 2019 t.o.m. december 2020, och 
har delvis finansierats genom kommunstyrelsens medel till förfogande. 
 
Resultatet har varit mycket positivt, både när det gäller metodutveckling liksom effekten på 
medarbetarnas hälsa och välmående. 60% av dem som svarade på hälsoenkäten i slutet 
av projektet upplevde en god hälsa jämfört med 38 % vid projektets start.  
 
Rapporten innehåller många direkta citat från deltagare och projektledare. Citaten ger en 
bra bild över hur projektarbetet tagits emot och genomförts. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
För en eventuell fortsättning och utveckling av metoden söks extern finansiering. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Projektet har varit positivt även för barnen i förskola och pedagogisk omsorg. Därför  
kommer en utveckling av projektet högst troligt vara positivt för brukarna i den 
verksamhet där projektmetoden kommer att användas. 
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Projektet kan kopplas till strategisk målsättning 2 (attraktiva verksamheter) och strategisk 
målsättning 3 (våra medarbetare är stolta, engagerade, kompetenta och ansvarstagande). 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunstyrelsen besluta 
 
att godkänna redovisningen av rapporten. 
 
Underlag 

1. Rapport – Hållbar hälsa i förskolan i Gällivare kommun. 
2. Rapport Hälsoscreening. 
3. Mall – Min hälsoplan 2020/2021. 
4. Mall – Förskolans hälsoplan 2021/2022. 
5. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-31 § 66. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

Yrkande 
Mats Rantapää (S) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
 
att godkänna redovisningen av rapporten. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 174 
 
Upphandling - Renhållning, Transport av hushålls, verksamhets- och överstort avfall till 
förbränningsanläggning 
Dnr INK/2021:44 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ordförande för kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott ges delegation 
att anta anbud enligt förslag till beslut upprättat av inköpsfunktionen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tidigare genomförd upphandling på transport av avfall till förbränningsanläggning avbröts 
med anledning av att överprövning av upphandlingen inkom efter tilldelning. Detta med 
anledning av en reservation i antaget anbud. Det har därefter kunnat konstateras att 
förfrågningsunderlaget eventuellt kan ha tolkats olika av anbudsgivarna. Beslut togs därför 
att avbryta upphandlingen och göra omtag genom ny upphandling där 
förfrågningsunderlaget omarbetas och förtydligas. 
 
Ny upphandling kommer att genomföras omgående och för att få ett nytt ramavtal på plats 
snarast möjligt krävs att beslut kan tas så snart upphandlingen är utvärderad och klar för 
beslut. Enligt sammanträdesplanen är första sammanträde för Kommunstyrelsens 
samhällsplanerings- och teknikutskott där beslut skulle kunna tas planerat till 31 augusti. 
Med anledning av att upphandlingen brådskar begär inköpsfunktionen att ordförande för 
kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott ges delegation att fatta beslut om 
att anta anbud enligt förslag till beslut upprättat av inköpsfunktionen. 
 
Ekonomiska konsekvenser  
Kostnaderna påverkar beställande verksamhets driftbudget.  
 
Konsekvenser för barn och unga  
Inga kända konsekvenser för barn och unga. 
 
Förslag till beslut 
att ordförande för kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott ges delegation 
att anta anbud enligt förslag till beslut upprättat av inköpsfunktionen. 
 
Yrkande 
Maria Åhlén (S) yrkar 
 
att ordförande för kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott ges delegation 
att anta anbud enligt förslag till beslut upprättat av inköpsfunktionen. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 175 
 
Tillsättning av tillförordnad förvaltningschef 
Dnr KS/2021:460 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att Dan Johansson tillsätts som tillförordnad förvaltningschef för Samhällsbyggnads- och 
teknikförvaltningen under ordinarie förvaltningschefs anställning i annat uppdrag.  
 
Ärendebeskrivning 
Nuvarande förvaltningschef vid samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen kommer att 
inneha annat uppdrag i kommunen under en period. Under den perioden behöver en 
tillförordnad förvaltningschef tillsättas. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Tjänsten finansieras inom ram. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Inga konsekvenser för barn och unga. 
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Våra medarbetare är stolta, engagerade, kompetenta och ansvarstagande. 
Våra verksamheter är effektiva och attraktiva. 
  
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunstyrelsen besluta 
 
att Dan Johansson tillsätts som tillförordnad förvaltningschef för Samhällsbyggnads- och 
teknikförvaltningen under ordinarie förvaltningschefs anställning i annat uppdrag.  
 
Underlag 

1. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-31 § 65. 
 
Yrkande 
Stefan Ovrell (MP) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M) och Mikael Lundberg (M) 
i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
 
att Dan Johansson tillsätts som tillförordnad förvaltningschef för Samhällsbyggnads- och 
teknikförvaltningen under ordinarie förvaltningschefs anställning i annat uppdrag.  
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 176 
 
Styrsystem för internkontroll 
Dnr KS/2021:454 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta reviderat styrsystem för internkontroll. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunallagens krav på ändamålsenlig internkontroll är grunden för att styrelser och 
nämnder ska ha kontroll på prioriterade riskområden, uppföljning och vidtagna åtgärder för 
att minimera fel och förebygga att risker uppstår. 
 
Ett styrsystem för internkontroll är beslutad sen tidigare samt stödjande mallar för att ta 
fram en plan. En revision av efterlevnad av interkontrollen är genomförd 2020 där 
förbättringar för efterlevnad av internkontrollen påpekas. En del av nämnderna uppfyller ej  
internkontrollen och därför har uppdrag att förbättra interkontrollen delas ut. 
 
En revidering av nuvarande styrsystem har genomförts. Det innebär i stora drag att  
processen med steg 1 Riskanalysera och steg 5 Följa upp förbättras jämfört med tidigare 
och att även lägga till krav på de kommunala bolagen att arbeta med internkontroll.  
 
Ekonomiska konsekvenser 
Inga direkta ekonomiska konsekvenser. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Inga direkta konsekvenser på barn och unga. 
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Internkontrollen är en del av målstyrningsmodellen vilket innebär att styrsystem för 
internkontroll kopplar till samtliga strategiska mål. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunstyrelsen besluta 
 
att anta reviderat styrsystem för internkontroll. 
 
Underlag 

1. Styrsystem för internkontroll. 
2. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-31 § 68. 

 
Yrkande 
Jeanette Wäppling (V) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
 
att anta reviderat styrsystem för internkontroll. 
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§ 177 
 
Skolskjuts till gymnasieelever boende längs Nikkaluoktavägen 
Dnr KS/2021:264 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att avslå skrivelsen att tillåta gymnasielever åka med skolskjuts anordnad för grundskole-
elever då det strider mot gällande regelverk. 
 
Ärendebeskrivning 
En skrivelse har inkommit angående skolskjuts för gymnasieelever boende längs Nikka-
luoktavägen. Lapplands kommunalförbunds gymnasienämnd tillskriver kommunstyrelserna 
i Kiruna och Gällivare att genom eget beslut låta gymnasieleverna åka med den skolskjuts 
som anordnas för elever i grundskolan utan att begära ersättning av Lapplands 
kommunalförbund. 
 
I dagsläget bor det en grundskoleelev som Gällivare kommun betalar skolskjuts för som 
Kiruna kommun anordnar, 2020 uppgick kostnaden för Gällivare kommun till 370 tkr.  
 
Det bor totalt sju stycken gymnasieelever längs Nikkaluoktavägen, varav tre är 
folkbokförda i Gällivare kommun. Två av dessa elever är över 20 år. Det finns ingen 
fungerande kollektivtrafik på den aktuella sträckan. Busstrafik bedrivs endast under 
turistsäsong då STF (Svenska Turistföreningen) håller sina stugor öppet. Det enda 
alternativet längs denna sträcka är taxi. 
 
Enligt fastställt regelverk har gymnasieskolans elever inte samma rätt till skolskjuts som 
elever i grundskolan. För skolskjuts i grundskolan finns det riktlinjer att förhålla sig till som 
beskriver väntetider, etc. Även om avresetiden inför skolstart på morgonen skulle 
överensstämma mellan grund- och gymnasieskolan, så kommer hemresan att behöva delas 
upp. Detta då skoldagarna är kortare för grundskolans elever. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Att tillåta fria resor för gymnasielever, med den skolskjuts som anordnas av kommunen för 
grundskolelever, kan i enlighet med likställighetsprincipen få konsekvensen att alla på 
landsbygden med icke fungerande kollektivtrafik vill ha samma möjlighet. Detta skulle  
innebära stora ekonomiska konsekvenser. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Inga kända. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunstyrelsen besluta 
 
att avslå skrivelsen att tillåta gymnasielever åka med skolskjuts anordnad för grundskole-
elever då det strider mot gällande regelverk. 
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Underlag 

1. Skrivelse till kommunstyrelsen i Gällivare och Kiruna kommun. 
2. Riktlinjer föreskrift skolskjuts. 
3. Tidtabell Nikkaluoktaexpressen.  
4. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-31 § 69. 

 
Yrkande 
Magnus Johansson (S) yrkar med instämmande av Mikael Lundberg (M) i enlighet med 
kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
 
att avslå skrivelsen att tillåta gymnasielever åka med skolskjuts anordnad för grundskole-
elever då det strider mot gällande regelverk. 
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§ 178 
 
Medborgarinitiativ - Re-bygg 
Dnr KS/2020:272 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ta fram ett förslag på en organisation samt kostnader för Re-Bygg, enligt Jokkmokks-
modellen, 
 
att förslaget som tas fram presenteras Q4 2021 för kommunstyrelsen. 
 
Reservation 
Lars Alriksson (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget lagt förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Medborgarinitiativ inkom 200306 angående att återanvända byggmaterial från de 
fastigheter som rivs i kommunen. Medborgaren vill att det ska vara möjligt att köpa tex 
fönster och dörrar på ett liknande sätt som Alltinget sköter försäljning av det som lämnas 
in dit.  
 
Lägesbild 
De kommunala fastigheter som rivs upphandlas och processen genomförs i sin helhet av 
entreprenör. Det innebär att kommunen inte kan sälja rivningsmaterial med mindre än att 
det skrivs in i avtalet. Enligt förvaltningschef på Samhällsbyggnads- och 
teknikförvaltningen skulle det bli dyrt. Om kommunen ändå skulle skriva in ett sådant 
villkor i avtalet så ska materialet demonteras, förvaras och säljas av kommunens personal. 
Arbets- marknadsenheten (AME) har en verksamhet där försäljning av saker som 
allmänheten lämnar in sker och de skulle även kunna sälja rivningsmaterial. Enhetschefen 
för AME uppger att det är en verksamhet som skulle passa dem men att de i dagsläget 
saknar utrymme för demontering och lagring samt att de i perioder även skulle sakna 
personal för uppgiften. Kavahedens avfallsanläggning har, enligt enhetschef på AME, 
utrymmet och AME kan bidra med per-sonal när de har möjlighet, om försäljning av 
rivningsmaterial ryms in i Kavahedens verksamhet. Enligt förvaltningschefen på 
samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen finansieras Kavahedens avfallsanläggning av 
avgifter och som verksamheten ser ut idag finns inte möjlighet att ha försäljning av 
rivningsmaterial med mindre än att politikerna tar beslut om att utöka verksamheten. 
Verksamhetsansvarig på Kavahedens avfallsanläggning uppger att de i nuläget inte har 
utrymme personalmässigt för att kunna ha hand om RE-bygg men att det är en god idé.  
 
Omvärldsbevakning 
I Jokkmokk kommun kan material som lämnas på återvinningen nyttjas av andra som 
självplock där varje enskild själv får värdera vad de tar är värt och betala till kommunen. 
Det är inget vinstintresse för kommunen utan handlar om att miljönyttan är stor med att 
återbruka och minska transporter av avfall. Kommunen håller på att utveckla inom om-



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  24  (51) 
   
 
 

2021-06-14  
   

 
 

   
  

 

Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

rådet och i iordningställa ett återbruk med en butik. Jokkmokk kommuns renhållningsidé 
finns att finna på kommunens facebooksida och är följande: 
 
Nya produkter: Liten försäljning för miljönytta med fokus mot cirkulära kretslopp såsom, 
en isolerade kompostmodell, strö och påsar, sorteringskärl m.m. 
 
Återbruk: Av det vi omvandlar till produkter från avfall, såsom möbler, cyklar, kläder, 
verktyg m.m. förhoppningsvis även som önskelista. 
 
Vad är det värt: Självplock från trä, tegel, klinker, glasrutor, vitvaror, däck med fälg, 
kompostjord, m.m. enligt betalprincipen "vad är det värt för dig"? 
 
Lån utan rån: Grejer som man behöver sällan kan finnas att låna inom detta segment. ex 
verktyg, maskiner, jordfräs m.m. 
 
Odla: Kompostjord, pallkragar för att komma igång med de egna små cirkulära kretslopp 
genom gårdsodlingar m.m. 
 
Information: Att distribuera och sprida information om hur vi tillsammans värnar om vår 
jord. Ex skolinformation, föreläsningar, evenemang på ÅVC med olika inriktningar. Ex  
sortering, kompostering, tips/trix m.m. 
 
Plockenad: Vi kommer stödja och bistå med utökade inlämningsmöjligheter och utrustning 
för de som vill prova. Vi vill även premiera de som plockenerar. 
 
På facebooksidan framgår det att alla intäkter oavkortat går tillbaka till kommunens 
renhållning. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Utifrån det som framkommit bedöms det som troligt att man får räkna med ökade 
kostnader, både i ett inledningsskede och driftkostnader. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Positivt för alla, inklusive barn och unga, med hållbart synsätt. 
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Arbete med återvinning är generellt positivt utifrån miljö- och klimatpåverkan och kan 
härledas till kommunens strategiska målsättning ”Vårt samhälle ger förutsättningar för en 
livsstil som minskar miljö- och klimatpåverkan”. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunstyrelsen besluta 
 
att ta fram ett förslag på en organisation samt kostnader för Re-Bygg, enligt Jokkmokks-
modellen. 
 
Underlag 
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1. Medborgarinitiativ. 
2. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-31 § 74. 

 
Yrkande 
Pernilla Fagerlönn (V) yrkar med instämmande av Paula Palmqvist (SD) och Nicklas  
Johansson (SJVP) 
 
att ta fram ett förslag på en organisation samt kostnader för Re-Bygg, enligt Jokkmokks-
modellen, 
 
att förslaget som tas fram presenteras Q4 2021 för kommunstyrelsen. 
 
Lars Alriksson (M) yrkar med instämmande av Mikael Lundberg (M) 
 
att avslå medborgarinitiativet med motivering att resurser saknas både vad gäller ekonomi, 
personal och utrymme. 
 
Propositionsordning  
Ordförande ställer Pernilla Fagerlönns m.fl. förslag mot Lars Alrikssons m.fl. förslag till  
beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen 
har beslutat i enlighet med Pernilla Fagerlönns m.fl. förslag. 
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§ 179 
 
Val av ägarrepresentant till Inera AB 
Dnr KS/2021:461 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att utse Magnus Ijäs till ägarrepresentant för Inera AB för mandatperioden 2019-2022. 
 
Ärendebeskrivning 
Föreligger val av ägarrepresentant till Inera AB för mandatperioden 2019-2022. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunstyrelsen besluta 
 
att utse Magnus Ijäs till ägarrepresentant för Inera AB för mandatperioden 2019-2022. 
  
Underlag 

1. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-31 § 75. 
 
Yrkande 
Maria Åhlén (S) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M) i enlighet med kommun-
styrelsens arbetsutskotts förslag 
 
att utse Magnus Ijäs till ägarrepresentant för Inera AB för mandatperioden 2019-2022. 
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§ 180 
 
Friköp tomträtten Gällivare 12:495 
Dnr KSst/2021:264 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att godkänna en överlåtelse av fastigheten Gällivare 12:495 för en köpeskilling om 
1 865 920 kronor enligt i ärendet upprättat fastighetsöverlåtelseavtal, samt 
 
att uppdra till förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för 
kommunens räkning underteckna i ärendet aktuella överlåtelsehandlingar. 
 
Ärendebeskrivning 
Tomträttshavaren till Gällivare 12:495 har inkommit med en begäran om friköp av 
fastigheten och föreslås erbjudas möjlighet att friköpa denna. 
 
Köpeskillingen för fastigheten föreslås bestämmas till marknadsvärde med avdrag för de 
värden som tomträttshavaren tillfört fastigheten. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Genom en överlåtelse av fastigheten Gällivare 12:495 till tomträttshavaren erhåller 
kommunen en kontant ersättning om 1 865 920 kronor. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Det bedöms inte föreligga några konsekvenser för barn och unga med anledning av för-
slaget till beslut. 
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Det bedöms föreligga viss koppling till kommunens strategiska målsättning där våra 
medborgare är stolta, engagerade och trivs genom att ge tomträttshavaren möjlighet att 
förvärva den aktuella fastigheten. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta 
 
att godkänna en överlåtelse av fastigheten Gällivare 12:495 för en köpeskilling om 
1 865 920 kronor enligt i ärendet upprättat fastighetsöverlåtelseavtal, samt 
 
att uppdra till förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för 
kommunens räkning underteckna i ärendet aktuella överlåtelsehandlingar. 
 
Underlag 

1. Avtal om överlåtelse av fastigheten Gällivare 12:495. 
2. Kommunstyrelsens samhällsplanerings-och teknikutskott 2021-06-01 § 116. 
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Yrkande 
Magnus Johansson (S) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens samhällsplanerings- och 
teknikutskotts förslag 
 
att godkänna en överlåtelse av fastigheten Gällivare 12:495 för en köpeskilling om 
1 865 920 kronor enligt i ärendet upprättat fastighetsöverlåtelseavtal, samt 
 
att uppdra till förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för 
kommunens räkning underteckna i ärendet aktuella överlåtelsehandlingar. 
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§ 181 
 
Utrustning till kök och matsal i Älvens nya förskola 
Dnr KSst/2021:299 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att utrustning till kök och matsal i Älvens nya förskola finansieras i investeringsbudget för 
2022. 
 
Ärendebeskrivning 
Nya Älvens förskola, som skall byggas, kommer att ha 6-7 avdelningar och idag har den 
gamla förskolan 5 avdelningar. I den nya förskolan kommer det även att finnas en matsal 
som ej finns i gamla förskolan.  
Man kommer att ta med allt som finns i befintligt kök till nya köket men det innebär ytter-
ligare behov till matsalen såsom buffevagn till kall och varm del. Vagnarna bör vara höj- 
och sänkbara för att barnen skall kunna ta mat själva samt för att arbetsmiljön för per-
sonalen ska vara bra vid påfyllning av mat. Även 2 st vagnar behövs som är anpassade för 
att avlämna smutsig disk.  
Fler antal barn innebär även fler antal tallrikar, skålar, serveringskantiner m.m. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Buffevagnar: 53 000 kr.  
Diskvagnar: 22 000 kr.  
Tallrik, skålar mm: 14 000 kr.  
Totalt: ca 90 000 kr. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Investeringen medför att förskolans barn får en ändamålsanpassad matsal med utrustning 
utifrån det behov som finns. 
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Komplettering av utrustning gör att verksamheten blir ändamålsenlig och effektiv enligt 
mål 2, våra verksamheter är effektiva och attraktiva, i kommunplanen. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta 
 
att från investeringsreserven anvisa 90 000 kr till investeringen ”utrustning till kök och 
matsal i Älvens nya förskola". 
 
Underlag 

1. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2021-06-01 § 128. 
 
Yrkande 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  30  (51) 
   
 
 

2021-06-14  
   

 
 

   
  

 

Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

Jeanette Wäppling (V) yrkar med instämmande av Mikael Lundberg (M) 
 
att utrustning till kök och matsal i Älvens nya förskola finansieras i investeringsbudget för 
2022. 
 
Propositionsordning  
Ordförande ställer Jeanette Wäpplings m.fl. förslag till beslut under proposition. Efter 
gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat föreslå 
kommunstyrelsen besluta i enlighet med Jeanette Wäpplings m.fl. förslag. 
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§ 182 
 
Överlåtelse del av Gällivare 22:24, östra området 
Dnr KSst/2021:271 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna en överlåtelse av det i ärendet aktuella markområdet för en köpeskilling om 
10 465 000 kronor enligt i ärendet upprättat fastighetsöverlåtelseavtal, samt 
 
att uppdra till förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för 
kommunens räkning underteckna avtalet samt köpebrev. 
 
Ärendebeskrivning 
LKAB har inkommit med önskemål om att förvärva del av fastigheten Gällivare 22:24 för 
att bebygga området med bostäder i flerbostadshus som ersättning för de bostäder som 
avvecklas i Malmberget. Det aktuella markområdet medger en byggrätt om ca 9 100 
kvadratmeter BTA. 
 
Mot ovanstående bakgrund föreslås det aktuella markområdet överlåtas till LKAB. Den  
föreslagna köpeskillingen bedöms som skälig. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Förslaget till beslut innebär att kommunen erhåller en kontant ersättning för markområdet 
om 10 465 000 kronor. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Det bedöms inte föreligga några direkta konsekvenser för barn och unga med anledning av 
förslaget till beslut. 
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Genom en överlåtelse av markområdet skapas förutsättningar för att bygga fler bostäder i 
flerbostadshus. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna en överlåtelse av det i ärendet aktuella markområdet för en köpeskilling om 
10 465 000 kronor enligt i ärendet upprättat fastighetsöverlåtelseavtal, samt 
 
att uppdra till förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för 
kommunens räkning underteckna avtalet samt köpebrev. 
 
 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  32  (51) 
   
 
 

2021-06-14  
   

 
 

   
  

 

Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

Underlag 
1. Fastighetsöverlåtelseavtal del av fastigheten Gällivare 22:24. 
2. Karta över området. 
3. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2021-06-01 § 117. 

 
Yrkande 
Stefan Ovrell (MP) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M), Nicklas Johansson 
(SJVP) och Mikael Lundberg (M) i enlighet med kommunstyrelsens samhällsbyggnads- och  
teknikutskotts förslag 
 
att godkänna en överlåtelse av det i ärendet aktuella markområdet för en köpeskilling om 
10 465 000 kronor enligt i ärendet upprättat fastighetsöverlåtelseavtal, samt 
 
att uppdra till förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för 
kommunens räkning underteckna avtalet samt köpebrev. 
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§ 183 
 
Ersättning kommunal infrastruktur västra Malmberget 
Dnr KSst/2021:266 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna en slutreglering av kommunal infrastruktur i delar av Malmberget genom 
anläggande av ny kommunal infrastruktur inom Nuolajärviområdet enligt i ärendet 
upprättat avtal, samt 
 
att uppdra till förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för 
kommunens räkning underteckna avtalet. 
 
Ärendebeskrivning 
Som ersättning för kommunal infrastruktur och teknik inom samarbetsavtalets geografiska 
avgränsning samt för visst område utanför detta område är LKAB beredda att ersätta 
kommunen med anläggande av kommunal infrastruktur och teknik inom området för  
detaljplanen för Nuolajärviområdet genom ersättning av funktion. 
 
Värdet på den i ärendet aktuella infrastrukturen och tekniken som är belägen i Malmberget 
bedöms motsvara kostnaderna för anläggande av motsvarande inom Nuolajärviområdet. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Genom förslaget till beslut ersätts kommunen för kommunal infrastruktur i Malmberget 
med motsvarande inom Nuolajärviområdet. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Det bedöms inte föreligga några direkta konsekvenser för barn och unga. 
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Förslaget till beslut innebär att det skapas förutsättningar för att tillhandahålla mark för 
uppförande av fler bostäder i Gällivare. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna en slutreglering av kommunal infrastruktur i delar av Malmberget genom  
anläggande av ny kommunal infrastruktur inom Nuolajärviområdet enligt i ärendet upp-
rättat avtal, samt 
 
att uppdra till förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för 
kommunens räkning underteckna avtalet. 
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Underlag 
1. Avtal avseende slutreglering av kommunalteknik i delar av Malmberget genom  

anläggande av ny kommunalteknik (projekt Nuolajärvi) mellan Gällivare kommun 
och LKAB. 

2. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2021-06-01 § 122. 
 
Yrkande 
Jeanette Wäppling (V) yrkar med instämmande av Nicklas Johansson (SJVP), Lars Alriksson 
(M) och Mikael Lundberg (M) i enlighet med kommunstyrelsens samhällsplanerings- och 
teknikutskotts förslag 
 
att godkänna en slutreglering av kommunal infrastruktur i delar av Malmberget genom  
anläggande av ny kommunal infrastruktur inom Nuolajärviområdet enligt i ärendet upp-
rättat avtal, samt 
 
att uppdra till förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för 
kommunens räkning underteckna avtalet. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 184 
 
Äskande för flytt och nyanläggning av busshållplatser 
Dnr KS/2021:471 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta förslag om Nytt investeringsprojekt Flytta/nyanlägga busshållplatser, budget  
950 000 kr och att omfördela budget från projektnummer 71001 Startextention bana 30. 
 
Ärendebeskrivning 
Upphandling som omfattar nytt produktionsavtal för utförande av busslinjetrafik för 
tätortstrafiken i Gällivare med fyra linjer i Gällivare samt linjen Gällivare-Tjautjasjaure har  
genomförts.  

Det nya avtalet gäller för perioden 2021-07-01- 2029-06-30, åtta (8) år.  

I samband med den nya upphandlingen har man även tagit beslut om att anpassa linje-
nätet till den nya samhällsbilden och dess bebyggelser. För att det nya linjenätet ska kunna 
tas i drift krävs justeringar i form av flytt och nyanläggning av busshållplatser.  

Ekonomiska konsekvenser 
För att flytta/nyanlägga hållplatser så att de passar det nya linjenätet enligt bilaga Linje1 
samt bilaga Budget, krävs nytt investeringsäskande. Nytt investeringsprojekt 
Flytta/nyanlägga busshållplatser, med budget 950 000 kr ska omfördelas från 
projektnummer 71001 Startextention bana 30. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Inga kända konsekvenser för barn och unga. 
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Det nya linjenätet ska ge människor boende i Gällivare ett komfortabelt, punktligt, tryggt 
och flexibelt utbud inom kollektivtrafik och på så sätt nå fler kunder och bidra till ett mer 
hållbart samhälle där fler ser kollektivtrafiken som ett tryggt och bekvämt alternativ till  
bilen. Linjenätet är framtaget med utgångspunkt i Gällivares vision om att Gällivare ska 
utvecklas till en arktisk småstad i världsklass där en väl fungerande kollektivtrafik är en 
viktig komponent. 
 
Hållbara, energieffektiva, bekväma och ändamålsenliga resor och transporter inom tätorten 
bidrar till kommunens attraktivitet. Kommunen ska möjliggöra fossilfria transporter, då det 
skapar förutsättningar för minskad miljöpåverkan. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunstyrelsen besluta 
 
att anta förslag om Nytt investeringsprojekt Flytta/nyanlägga busshållplatser, budget  
950 000 kr och att omfördela budget från projektnummer 71001 Startextention bana 30. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

 
Underlag 

1. Linje 1. 
2. Budget. 
3. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-31 § 79. 

 
Yrkande 
Karl-Erik Taivalsaari (V) yrkar med instämmande av Mikael Lundberg (M) i enlighet med 
kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
 
att anta förslag om Nytt investeringsprojekt Flytta/nyanlägga busshållplatser, budget  
950 000 kr och att omfördela budget från projektnummer 71001 Startextention bana 30. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 185 
 
Kommundirektörens rapport 
Dnr KS/2021:20 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att tacka för informationen och lägger den med godkännande till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommundirektören informerar om pågående ärenden och aktuella projekt. 
 
Monica Flodström, kommundirektör, informerar om: 
 
Industrisatsningar 

- LTU-projekt, energiomställning 
- Metod 
- Framgångsfaktorer/risker 
- Övergripande målsättning 
- Organisation 
- Många olika grupperingar 
- Styrning, uppföljning 
- Kompetensförsörjning 
- Bostäder 
- Hållbar utveckling, samhälle och näringsliv 
- Attraktion och kommunikation 
- Nästa steg. 

 
Yrkande 
Pernilla Fagerlönn (V) yrkar 
 
att tacka för informationen och lägger den med godkännande till handlingarna. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 186 
 
Information till kommunstyrelsen från de kommunala råden, samt övrig aktuell information 
Dnr KS/2021:21 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att lägga informationen med godkännande till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen har beslutat att som stående punkt på dagordningen ta 
upp information från de kommunala råden samt annan aktuell information 
 
Maria Åhlén (S) informerar från ungdomsrådet: 
Möte planeras angående speakup-appen, deltagare vid mötet blir Maria Åhlén, Louise  
Nilsson Ranta och en person från ungdomsrådet. 
 
Pernilla Fagerlönn (V) informerar från samrådsgruppen för minoritetsspråk: 
Möte via Zoom, som fungerat bra. 
Uppbyggnaden för de kommande mötena. 
Diskussioner kring de gemensamma arbetena. 
Gemensam syn på mötena. 
 
Yrkande 
Maria Åhlén (S) yrkar 
 
att lägga informationen med godkännande till handlingarna. 
 
  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  39  (51) 
   
 
 

2021-06-14  
   

 
 

   
  

 

Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 187 
 
Ärendeuppföljning 
Dnr KS/2021:22 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att lägga ärendelistan till handlingarna, 
 
att ärendelistan lyfts upp för genomgång vid nästa kommunstyrelses 
arbetsutskottsberedning 16 augusti. 
 
Ärendebeskrivning 
Ärendeuppföljningen tas upp som en stående punkt vid kommunstyrelsens sammanträden. 
 
Underlag 

1. Ärendeuppföljningslista. 
 
Yrkande 
Magnus Johansson (S) yrkar 
 
att lägga ärendelistan till handlingarna, 
 
att ärendelistan lyfts upp för genomgång vid nästa kommunstyrelses 
arbetsutskottsberedning 16 augusti. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 188 
 
Motion av Kjell Hansson (M), Eva Alriksson (M), Monica Nordvall-Hedström (M), Dick  
Sundström (M), Lars Alriksson (M), Paula Palmqvist (SD), Eric Palmqvist (SD), Mia  
Feldenius (SD), Rory Blom (SD), Anneli Isaksson (MV), Fredric Olofsson (MV), Nicklas  
Johansson (NS) och Margareta Henricsson (NS) angående HLR utbildning för personalen 
inom vården i Gällivare kommun 
Dnr KS/2020:676 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att anse motionen besvarad med motivering att förvaltningen redan har ett uppdrag om 
kontinuerlig kompetensutveckling där HLR-utbildning ingår. 
 
Reservation 
Paula Palmqvist (SD), Lars Alriksson (M), Nicklas Johansson (SJVP) och Mikael Lundberg 
(M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget lagt förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Moderata samlingspartiet, Sverigedemokraterna, Malmfältens väl och Norrbottens 
sjukvårdsparti har 2020-11-09 inkommit med motion gällande satsning av 
kompetenshöjande insats i form av HLR utbildning för alla medarbetare inom vård och 
omsorg.  
 
Inom vård och omsorg har flertalet medarbetare HLR kompetens via sin utbildning men 
som motionärerna pekar på finns det även medarbetar som inte tillgodosett sig HLR  
kunskap genom sin utbildning. Socialnämnden har gett socialförvaltningen ett tydligt 
uppdrag om kontinuerlig kompetensutveckling och förvaltningen anser därför att HLR 
utbildning ingår i det kompetensuppdraget och anser därför att motionen ska avslås. 
Förvaltningen ser att det vore positivt om alla medarbetare i kommunen genom sin 
anställning och roll som kollega och medarbetare erbjöds HLR utbildning.  
 
Ekonomiska konsekvenser 
HLR utbildning kostnad 600 kr p/person x 550 medarbetare. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Barn och ungas åsikter har inte inhämtats. 
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Strategisk målsättning 3: Våra medarbetare är stolta, engagerade, kompetenta och  
ansvarstagande. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

att anse motionen besvarad med motivering att förvaltningen redan har ett uppdrag om 
kontinuerlig kompetensutveckling där HLR-utbildning ingår. 
 
Underlag 

1. Motion - KS/2020:676 av Kjell Hansson (M), Eva Alriksson (M), Monica Nordvall-
Hedström (M), Dick Sundström (M), Lars Alriksson (M), Paula Palmqvist (SD), Eric 
Palmqvist (SD), Mia Feldenius (SD), Rory Blom (SD), Anneli Isaksson (MV), Fredric 
Olofsson (MV), Nicklas Johansson (NS) och Margareta Henricsson (NS) angående 
HLR utbildning för personalen inom vården i Gällivare kommun 

2. Socialnämnden 2021-05-04 § 90. 
3. KF 2020-12-14 § 216. 
4. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-31 § 76. 

 
Yrkande 
Mats Rantapää (S) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
 
att anse motionen besvarad med motivering att förvaltningen redan har ett uppdrag om 
kontinuerlig kompetensutveckling där HLR-utbildning ingår. 
 
Lars Alriksson (M) yrkar med instämmande av Paula Palmqvist (SD), Nicklas Johansson 
(SJVP) och Mikael Lundberg (M) 
 
att bifalla motionen. 
 
Propositionsordning  
Ordförande ställer Mats Rantapääs förslag mot Lars Alrikssons m.fl. förslag till beslut under 
proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat 
föreslå kommunfullmäktige besluta i enlighet med Mats Rantapääs förslag. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 189 
 
Motion av Marina Eriksson (M), Eva Alriksson (M), Lars Alriksson (M) och Monika Nordvall 
Hedström (M) angående sjuksköterskor anställda på särskilda boenden 
Dnr KS/2020:755 
 
  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att avslå motionen då alla vård- och omsorgsboenden har omvårdsansvariga 
sjuksköterskor som bl.a. har i uppdrag att tillsammans med brukare och anhöriga planera 
vården i hälsoplaner samt handleda medarbetare på boenden inom hälso- och sjukvårdens 
ansvarsområde.  
 
Reservation 
Mikael Lundberg (M) och Lars Alriksson (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
lagt förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Motion angående att anställa sjuksköterskor på socialförvaltningens vård och omsorgs-
boende har anmälts av moderata samlingspartiet (M) i Gällivare vid kommunfullmäktiges 
sammanträde 2020-12-14. 
 
Socialförvaltningens sjuksköterskor är organiserade inom avdelning för hemvård men utför 
uppdrag inom hela socialförvaltningen. Alla vård och omsorgsboenden har fasta 
omvårdnadsansvariga sjuksköterskor (OAS) vilka hanterar sammanhållen vård och omsorg 
enligt hälso- & sjukvårdslagen (HSL) för alla brukare boendes på vård och 
omsorgsboendet. Inom OAS rollen ingår att tillsammans med brukare och anhöriga planera 
vården i hälsoplaner enligt HSL. OAS rollen innebär också ett ansvar att handleda 
medarbetare på boendet inom hälso- & sjukvårdens ansvarsområde såsom läkemedel, 
hygien, palliation etc. OAS deltar även på verksamhetens team-träffar för samverkan 
mellan yrkesgrupper med brukaren i fokus.  
 
Genom att sjuksköterskorna är samlade på avdelning för hemvård kan det strategiska  
arbetet med exempelvis målstyrningsplaner riktas mot den specifika yrkesgruppen med 
mål vilka kan följas och följas upp. Arbetsplatsträffar riktas och har fokus på 
sjuksköterskornas frågor vilket leder till en utvecklande och lärande organisation. För en 
sjuksköterska är de av största vikt att ha kollegor att utbyta erfarenheter tillsammans med 
och därmed kompetenshöja varandra utifrån de olika områdena inom socialförvaltningen. 
Att utveckla rollen som sjuksköterska inom Gällivare kommun såsom OAS rollen 
tillsammans med andra kollegor gör att verksamheten kan arbeta patientsäkert. Att ha en 
samlad bild över sjuksköterskebemanning dag, kväll och natt gör att överlämning utifrån 
HSL skapar en samlad bild av patenten och därmed en ökad patientsäkerhet. Utifrån detta 
föreslår socialförvaltningen att avslå motion då förvaltningen inte ser att detta kan uppnås 
genom att anställa sjuksköterskor direkt på vård och omsorgsboende underställd 
enhetschef på boendet, sjuksköterskorna tappar då sin möjlighet att tillsammans som 
grupp utvecklas och kompetenshöjas utifrån deras specifika frågor. Vidare ser förvaltningen 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

att det från nationellt håll kommer att införas nya krav och riktlinjer för hur vård och 
omsorg inom socialtjänsten styrs. Bland annat är den nya äldreomsorgslagen samt Corona 
kommissionens arbete  
något som förväntas påverka hur bemanning inom vård och omsorg ska hanteras. Det  
är viktigt att göra en samlad och välgrundad bedömning av dom nationella förslagen och  
socialförvaltningens egna förutsättningar innan fler stora organisationsförändringar 
genomförs.  
 
Ekonomiska konsekvenser 
Förslag till beslut innebär inga ekonomiska konsekvenser 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Förslag till beslut innebär inga konsekvenser för barn och unga. Barn och ungas åsikter har 
inte inhämtats.  
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att avslå motionen. 
 
Underlag 

1. Motion av Marina Eriksson (M), Eva Alriksson (M), Lars Alriksson (M) och Monica 
Nordvall Hedström (M) angående sjuksköterskor anställda på vård och omsorgs-
boende, inkom 2020-12-14 

2. Socialnämnden 2021-05-04 § 88. 
3. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-31 § 78. 

 
Yrkande 
Jeanette Wäppling (V) yrkar 
 
att avslå motionen då alla vård- och omsorgsboenden har omvårdsansvariga 
sjuksköterskor som bl.a. har i uppdrag att tillsammans med brukare och anhöriga planera 
vården i hälsoplaner samt handleda medarbetare på boenden inom hälso- och sjukvårdens 
ansvarsområde.  
 
Mikael Lundberg (M) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M) 
 
att bifalla motionen. 
 
Propositionsordning  
Ordförande ställer Jeanette Wäpplings förslag mot Mikael Lundbergs m.fl. förslag till beslut 
under proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har 
beslutat föreslå kommunfullmäktige besluta i enlighet med Jeanette Wäpplings förslag. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 190 
 
Motion av Kjell Hansson (M), Eva Alriksson (M), Monica Nordvall-Hedström (M), Dick  
Sundström (M), Marina Eriksson (M) och Lars Alriksson (M) angående badhusparkering i 
parken vid badhuset 
Dnr KS/2020:675 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att avslå motionen med anledning av att anläggande av parkering på föreslagen yta medför 
en osäker trafikmiljö för barn och unga inom skolområde.  
 
Reservation 
Lars Alriksson (M), Mikael Lundberg (M) och Paula Palmqvist (SD) reserverar sig mot  
beslutet till förmån för eget lagt förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Motion har inkommit gällande att anlägga parkeringsyta mellan badhuset och Sjöparks-
skolan för att möjliggöra parkering för gäster till badhuset. Med anledning av att den 
markyta som avses i motionen påverkar trafikflöde in på skolområde samt där flertalet 
barn och även skolklasser passerar till och från badhus görs bedömning att detta inte är ett 
lämpligt parkeringsområde utifrån trafiksäkerhetsperspektiv. Översyn av parkering görs 
även inom befintligt område men på annan del av mark i anslutning till Sjöparksskolan. 
Förslag föreligger där om att göra en permanent parkering med anknytning till området 
från rekreationsområde och skatepark, vilket i förlängningen skulle möjliggöra fler 
parkeringar för  
besökande. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Förslag till beslut medför inga ekonomiska konsekvenser.  
 
Konsekvenser för barn och unga 
Förslag till beslut medför inga negativa konsekvenser för barn och unga. Barn och ungas 
rörlighet över skolområdet sätts i fokus utifrån perspektiv trafiksäker skolmiljö. 
  
Koppling till kommunens strategiska mål 
I Kommunplan 2021-2023, KF 2020—06-08 § 86, framgår att framkomlighet för trafikanter 
som promenerar, cyklar och använder spark, skidor, skoter eller kollektiva färdmedel ska 
prioriteras. För närvarande pågår arbete med översyn av parkeringar i Gällivare och istället 
för att skapa flertalet mindre parkeringar finns ambition att samla bilparkeringar för att öka 
tillgänglighet men även skapa trygga trafiksäkra miljöer i förlängningen.  
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

att avslå motionen med anledning av att anläggande av parkering på föreslagen yta medför 
en osäker trafikmiljö för barn och unga inom skolområde.  
 
Underlag 

1. KS/2020:675 - Motion av Kjell Hansson (M), Eva Alriksson (M), Monica Nordvall-
Hedström (M), Dick Sundström (M), Marina Eriksson (M) och Lars Alriksson (M)  
angående badhusparkering i parken vid badhuset. 

2. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2021-06-01 § 129. 
 
Yrkande 
Stefan Ovrell (MP) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens samhällsplaneringsutskotts 
förslag 
 
att avslå motionen med anledning av att anläggande av parkering på föreslagen yta medför 
en osäker trafikmiljö för barn och unga inom skolområde.  
 
Lars Alriksson (M) yrkar med instämmande av Mikael Lundberg (M) och Paula Palmqvist 
(SD) 
 
att bifalla motionen. 
 
Propositionsordning  
Ordförande ställer Stefan Ovrells förslag mot Lars Alrikssons m.fl. förslag till beslut under 
proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat 
föreslå kommunfullmäktige besluta i enlighet med Stefan Ovrells förslag. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 191 
 
Information om utvecklad budgetprocess – resursfördelning baserad på verksamhetens 
prislappar 
Dnr KS/2021:494 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att delta i utvecklingsprojektet för övergång till ny resursfördelningsmodell. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunsektorn står inför stora utmaningar. En ökad andel äldre, brist på arbetskraft med 
efterfrågad kompetens, ökande sociala klyftor, förändrad demografi mm. Dessa förändrade 
förutsättningar innebär fortsatta behov av prioriteringar och effektiviseringar för att behålla 
en ekonomi i balans och god ekonomisk hushållning. Ekonomi i balans börjar med en 
budget i balans. 
 
För att kunna hantera detta på ett effektivt sätt har SKR tagit fram en 
resursfördelningsmodell baserad på kostnadsutjämningens prislappar där det tas fram en 
teknisk ram (motsvarande referenskostnad/verksamhet för kommunen), vad vi borde 
kosta. Sen blir det ett utrymme kvar för de politiska ambitionerna, vilket blir mer tydligt 
om vad politiken vill satsa på. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Kostnad för deltagande i projektet är 95 000 kronor som belastar år 2022. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Inga direkta. 
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Koppling till strategisk målsättning 2 som är att våra kommunala verksamheter är effektiva 
och attraktiva och ekonomiskt hållbart. 
 
Förslag till beslut 
att delta i utvecklingsprojektet för övergång till ny resursfördelningsmodell. 
 
Underlag 

1. Inbjudan att delta i utvecklingsprojektet. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

Yrkande 
Jeanette Wäppling (V) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M), Mats Rantapää (S), 
Steve Ärlebrand (S), Paula Palmqvist (SD), Mikael Lundberg (M), Magnus Johansson (S), 
Nicklas Johansson (SJVP), Karl-Erik Taivalsaari (V), Maria Åhlén (S), Pernilla Fagerlönn (V), 
Stefan Ovrell (MP) och Birgitta Larsson (S) 
 
att delta i utvecklingsprojektet för övergång till ny resursfördelningsmodell, 
 
att detta finansieras i budget 2022. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 192 
 
Intyg om firmatecknare 
Dnr KS/2021:499 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta intyget om firmatecknare för 2021. 
 
Ärendebeskrivning 
Flera myndigheter kräver i dag intyg om firmatecknare när kommunen ansöker om bidrag 
eller andra förmåner. Intyget får i de flesta fall inte vara äldre än ett år och firmatecknarna 
ska namnges.  
 
Ekonomiska konsekvenser 
Inga kända ekonomiska konsekvenser.  
 
Konsekvenser för barn och unga 
Inga kända konsekvenser för barn och unga.  
 
Förslag till beslut 
Stöd- och utvecklingsförvaltningen föreslå kommunstyrelsen besluta 
 
att Kommunstyrelsen antar intyget om firmatecknare för 2021. 
 
Underlag 

1. Intyg om firmatecknare. 
 
Yrkande 
Karl-Erik Taivalsaari (V) yrkar med instämmande av Stefan Ovrell (MP) i enlighet med 
stöd- och utvecklingsförvaltningens förslag 
 
att anta intyget om firmatecknare för 2021. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 193 
 
Upplåtelse av mark genom anläggningsarrende, del av Robsam 1:3 
Dnr KSst/2020:502 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att erbjuda GVE Padel AB ett förvärv av det aktuella arrendeområdet, samt 
 
att uppdra till ordförande i kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott och 
förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för kommunens  
räkning försälja markområdet till marknadspris samt godkänna för överlåtelsen nödvändiga 
avtal och underteckna dessa. 
 
Jäv 
Magnus Johansson (S) anför jäv och deltar varken vid överläggning eller beslut. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunen upplåter idag del av gamla grusfotbollsplanen vid Tallbackaområdet till J  
Johansson Invest AB genom anläggningsarrende. Arrendatorn har bildat ett nytt bolag, 
GVE Padel AB, för drivande av den inom arrendeområdet tilltänkta verksamheten och  
önskar dels att nytt arrendeavtal tecknas med GVE Padel AB, dels att arrendetiden förlängs 
till 25 år för att möjliggöra en rimlig finansiering av den byggnad som ska uppföras inom 
arrendestället. 
 
Mot ovanstående bakgrund föreslås att aktuellt markområde upplåts genom anläggnings 
arrende till GVE Padel AB, där arrendeområdet utökas något jämfört med tidigare 
arrendeavtal för att erhålla en lämpligare arrondering av området samt att arrendetiden 
anges till 25 år. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
För arrendet kommer en årlig kontant ersättning utgå med 29 075 kronor med index-
justering utifrån konsumentprisindex under arrendetiden. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Etablering av en padelhall innebär att barn och unga ges möjlighet att bedriva fler idrotter 
och träningsformer.  
 
Koppling till kommunens strategiska mål 
Ett större utbud av träningsformer bidrar till fler möjligheter till en aktiv fritid. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta 
 
att erbjuda GVE Padel AB ett förvärv av det aktuella arrendeområdet, samt 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

 
att uppdra till ordförande i kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott och 
förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för kommunens  
räkning försälja markområdet till marknadspris samt godkänna för överlåtelsen nödvändiga 
avtal och underteckna dessa. 
 
Underlag 

1. Avtal om anläggningsarrende inom fastigheten Robsam 1:3. 
2. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2021-06-09 § 135. 

 
Yrkande 
Pernilla Fagerlönn (V) yrkar med instämmande av Mikael Lundberg (M) och Nicklas  
Johansson (SJVP) i enlighet med kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskotts 
förslag 
 
att erbjuda GVE Padel AB ett förvärv av det aktuella arrendeområdet, samt 
 
att uppdra till ordförande i kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott och 
förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att för kommunens  
räkning försälja markområdet till marknadspris samt godkänna för överlåtelsen nödvändiga 
avtal och underteckna dessa. 
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Kommunstyrelsen    

   Utdragsbestyrkande 

§ 194 
 
Upphandling - Vinterväghållning/snöröjning på landsbygden inom Gällivare kommun,  
ramavtal 
Dnr INK/2021:22 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ordförande för kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott ges delegation 
att fatta beslut om att anta anbud enligt förslag till beslut upprättat av inköpsfunktionen. 
 
Ärendebeskrivning 
Nuvarande ramavtal avseende snöröjning av vägar, anläggningar och fastigheter på  
landsbygden löper ut 2021-09-30. Inköpsfunktionen har därför infordrat anbud för en ny 
avtalsperiod om tre (3) år med option på ett (1) år enligt förfrågningsunderlag daterat 
2021-03-30. Respektive ort/väghållningsområde upphandlas separat och flera entrepre-
nörer kan komma att antas. 
 
Upphandlingen har annonserats enligt gällande regler för Lagen om offentlig upphandling 
(LOU) och har genomförts som en öppen upphandling. 
 
Sammanträdet för kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott  
2021-08-31 ligger för långt fram i tiden sett till att gällande avtal löper ut  
2021-09-30 och att det bör tas hänsyn till tid för eventuell överprövning av 
upphandlingen.  
 
Med anledning av det föreslås att ordförande för kommunstyrelsens samhällsplanerings- 
och teknikutskott ges delegation att fatta beslut om att anta anbud enligt förslag till beslut 
upprättat av inköpsfunktionen. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Kostnaderna påverkar beställande avdelnings driftbudget. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Upphandlingen innebär inga konsekvenser eller påverkan på barn och ungdomar. 
 
Förslag till beslut 
att ordförande för kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott ges delegation 
att fatta beslut om att anta anbud enligt förslag till beslut upprättat av inköpsfunktionen. 
 
Yrkande 
Maria Åhlén (S) yrkar   
 
att ordförande för kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott ges delegation 
att fatta beslut om att anta anbud enligt förslag till beslut upprättat av inköpsfunktionen. 



Ämne: Reservation
Från: Lars Alriksson
Till: Maria Landström
Mottaget: 2021-06-15 08:27:36

Reservation ärende fördjupad redovisning kring 
avdelning för bistånd.
Jag Lars Alriksson (m) reserverar mig till förmån till eget lagt förslag.
Jag anser det svårt att fullgöra uppsiktsplikten vad gäller denna fråga, då 
majoritetspartierna har valt att inte ställa sig bakom mitt yrkande att anlita PWC för att 
göra en oberoende utredning på det starkt ökade antalet omhändertaganden enligt LVU i 
socialnämnden i Gällivare, vilket innebär en avsevärd budgetavvikelse.


